

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## STYM05

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll.pdf

Storlek: 166777 byte

Hashvärde SHA256:

abc9e85da67073ae21ee53d73cd13b632b5ba96dbdcfcadd1eb7960b126754b

*The original file and all signatures are attached to this PDF.*

*To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 3:

**Niklas Anders Westberg**

Signed with BankID 2024-09-12 17:31 Ref: 8c77ebde-c498-408f-a788-23de484e81

**Henry Lars Gustav Siggelin**

Signed with BankID 2024-09-12 17:30 Ref: 28fb0fa6-8c93-4e48-a6a4-a0de6cf5bf80

**DAVID MAGNUS SÖDERSTRÖM**

Signed with BankID 2024-09-12 17:23 Ref: 926a2daa-1af5-4abd-8cbb-037be4c1978b



## Protokoll

Mötets art: STYM05  
Datum: Måndag 09 september 2024  
Tid: 17:20  
Plats: V23  
Närvarande:  
David Söderström, Ordförande  
Carl Nesterud, Vice Ordförande  
Henry Siggelin, Koordinator  
Niklas Westberg, StudSA  
Melinda Glöd, AktA  
Oscar Thulstrup Fernsund, FestA  
Oliver Rehn, HusA  
Axel Stens, NärA  
Jonathan Linn, Valberedningen  
Oskar Berg, Samman kallade för valberedningen  
Loke Lindberg Nilsson, Valberedningen  
Eric Forsell, M-PAS  
Marcus Bremander, M-SNO  
Elin Lerin, Revisor  
Ylva Öman, Revisor  
David Archenholtz  
Isak Saabye  
Louse Dellgård, NNO



## 1. Mötets öppnande

- 1.1. Mötet öppnades 17:20 av Ordförande David Söderström.

## 2. Formalia

- 2.1. Val av mötesordförande

David Söderström kandiderar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja David Söderström till mötesordförande.

- 2.2. Val av justerare, tillika rösträknare

Niklas Westberg kandiderar.

**Styrelsen beslutade**

**att** välja Niklas Westberg till justerare, tillika rösträknare

- 2.3. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

- 2.4. Fastställande av föredragningslistan

Niklas Westberg yrkar på

**att** lägga punkt Åskning studienämnden efter Förra mötets protokoll

**Styrelsen beslutade**

**att** godkänna yrkandet

Niklas Westberg yrkar på

**att** lägga till punkt Extra diskussion SNO & PAS

**Styrelsen beslutade**

**att** godkänna yrkandet

Niklas Westberg yrkar på

**att** lägga till punkt Projektgrupp och diskussion sittingsäskning

**Styrelsen beslutade**

**att** godkänna yrkandet

**Styrelsen beslutade**

**att** fastställa föredragningslistan med ovan yrkanden.

## 3. Punkter

- 3.1. Förra mötets protokoll

Styrelsen beslutade om val på SM, diskuterade P-PAS, gick igenom partpolicy och Kalle-P's fond.

- 3.2. Åskning Studienämnden

SNO och PAS har räknat och kommit fram till att en åskning inte behövdes, Eric Forsell ger istället en rapport av hur rekryteringen av SN har gått.

Rekryteringen av ettan har gått bra.

- 3.3. Diskussion om ändring av valberedningen

Jonathan Linn presenterar ett förslag om ändring av valberedningen.

Huruvida samtliga kandidater till Urnvalet behöver intervjuas diskuteras.

Hur valberedningen ska arbeta regleras endast av dess policy och kan ändras av styrelsen.

Urnvalet hamnar ofta under samma rekryteringsperiod som SM2, vilket ökar arbetsbelastningen på valberedningen.



Behöver valberedningen intervjua samtliga kandidater på SM?  
Styrelsen undersöker frågan närmare och tar en djupare diskussion vid ett senare möte.

Diskussionen går vidare mot rekrytering av valberedningen.  
Valberedningen har under en lång tid haft svårt med att fylla sin grupp.  
Valberedningen har under maskinmässan lagt märke till att presentera sig under SM är avskräckande för många och kan vara en anledning till att så få kandiderar.  
Att göra om valberedningen till en nämnd kan vara en lösning, syftet skulle vara att vara del av ordinarie rekrytering.  
För att sköta intervjuer behöver man inte vara förtroendevald, sektionens kommissioner är exempel på detta.  
Valberedningen sitter på en maktposition, viktigt att sektionen har förtroende till gruppen.  
Melinda Glöd påpekar att i dagsläget är det ingen konkurrens om posten och att de som kandiderar oftast blir valda utan någon större diskussion.  
THS policy och regler är viktiga att följa när det gäller en sådan ändring.  
Om det är lämpligt att bli en nämnd eller om en enskild grupp är bättre diskuteras.  
Ylva Öman informerar om att THS inte reglerar sektionernas valberedningar.  
Henry Siggelin yrkar på

**att** bordlägga punkten till nästa möte

**Styrelsen beslutade**

**att** godkänna yrkandet.

3.4. Extra diskussion SNO & PAS

Styrelsen diskuterar rekrytering av P-PAS och P-SNO.

3.5. Projektgrupp och diskussion sittingsäskning

Isak vill återstarta projektgruppen project FF från förra året.

Under året vill han hålla i ett julbord i december, bland annat.

Hur ett julbord kan genomföras diskuteras.

Styrelsen informerar om hur en projektgrupp fungerar och vad som behöver göras för att hålla i en sittning.

Styrelsen tar upp frågan nästa möte.

---

*Mötet ajournerades för matpaus 19:10.*

*Mötet återupptogs 19:36.*

---

3.6. Uppdatering av revisorernas punkt i stadgarna

Styrelsen har enligt stadgarna som ansvar att uppdatera 5.1.1. Detta har inte gjorts sedan 2009.

Henry Siggelin har lagt fram ett förslag på uppdatering av punkten.

Styrelsen diskuterar förslaget.

Henry Siggelin yrkar på

**att** i stadgarna ha med utdrag 4.4 ur THS stadgar och 9.1.2, 9.1.7, 9.2.2, 12.2, 14.1, 14.2 ur THS reglemente

**Styrelsen beslutade**

**att** godkänna yrkandet.

Henry Siggelin skriver en proposition om att ta bort utdrag ur THS Stadgar och Reglemente från 5.1.1, då det inte längre anses relevant att ha med ett utdrag ur THS styrdokument i sektionens egna.



3.7. Uppdatering från THS

David Söderström har varit på ordföranderåd på THS och informerar styrelsen om vad som sagts. TT blir till Produktionssektionen och flyttar in till Bygget, Arkitekt flyttas till Oasen. Chalmers har informerat om att de har en app mycket lik Hitract, styrelsen diskuterar. THS är intresserad av att använda appen och kostnaden för sektionen hade täckts av THS. Styrelsen anser att appen fortfarande är bristfällig och att sektionen fortsätter använda Hitract tills vidare.

3.8. Afterschool med Rose

Rose har skickat intresse om att hålla en afterschool i samarbete med Maskinsektionen. Oscar Thulstrup Fernsund kontaktar festgruppen och KBM för att undersöka möjligheten.  
*David Söderström återkallar om när han blev utkastad från tuben*

3.9. Snabbgrosskort

Det har beställts nya snabbgrosskort till sektionen. Sektionen har massor av kort sedan tidigare år. Styrelsen diskuterar hur korten ska användas. Ledamöterna får ett kort vardera, FestA tar ett ytterligare kort p.g.a. större behov av kontaktgrupper.

3.10. Nollskning SQAM

Styrelsen har fått en nollskning angående sittning av SQAM. SQAM vill ha en intern sittning. Styrelsen diskuterar äskningen.

**Styrelsen beslutade**

**att** Godkänna äskningen.

## 4. Övriga frågor

4.1. Frågor projektgrupper

Axel Stens har planer för att standardisera sektionens kontakt med näringslivet. Elin Lerin informerar om hur en projektgrupp fungerar.

4.2. Utbildningsdag

David Söderström informerar om en utbildningsdag arrangerat av THS. Styrelsens medlemmar bokar in sig på de pass som är intressanta.

4.3. Skåp i Smörjis

JMLNO vill ha ytterligare skåp i Smörjis för förvaring av Lego. Styrelsen anser att Lego bättre förvaras sektionens andra lokaler. HusA driver frågan vidare.

4.4. Fyllnadsrekrytering

Revisorerna har upplyst styrelsen om att fyllnadsrekrytering av SN inte är möjligt. Styrelsen diskuterar tolkningen av rekryteringsfrågan. Styrelsen för en längre diskussion av nämndrekryteringen. Styrelsen förlänger rekryteringsperioden för nämndansökan.

## 5. Mötets avslutande

5.1. Mötet avslutades 21:25.